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 نبیل باهویی:

نظر مربی را جلب نمی کردم خودم می رفتم

او در واکنـش بـه اینکـه بنـدی در قـراردادش موجـود اسـت و در صـورت عـدم 
رضایت مربی قراردادت فسخ می شود گفت: بله، وجود دارد. این را صادقانه 
می گویـم. البتـه اگـر هـم نبـود، اگـر نمی توانسـتم بعد از نیم فصـل نظر مربی را 
جلب کنم، خودم می رفتم. این حق هر مربی است بازیکنی که با سلیقه  اش 
همخوانی دارد را در لیست خودش داشته باشد. با این وجود او گفته: من با 

پرسـپولیس قرارداد دارم و برای نیم فصل دوم آماده می شـویم.

 مهدی گودرزی

پرسپولیس ناامید نیست

بـا وجـود مخالفـت اولیـه شـجاعی باشـگاه پرسـپولیس بـرای جـذب ایـن بازیکـن 
20 سـاله اصـرار دارد و پـا پـس نگذاشـته اسـت. ایـن باشـگاه قصـد دارد موضـوع 
انتقال هافبک میانی جوانی که قرار است برای تقویت خط میانی سرخ ها جذب 
شـود را همچنان پیگیری کند و اتفاقاً مدیران باشـگاه نسـبت به موفقیت درباره 
جذب این بازیکن بشـدت امیدوارند. نکته اینجاسـت که با توجه به سـن و سـال 
گودرزی، او بازیکن بزرگسال نخواهد بود و در فهرست زیر 23 سال قرار می گیرد.

 اوستون اورونوف

پیش پرداخت نگرفته!

گفته شـد باشـگاه پرسـپولیس به این بازیکن ازبکسـتانی 150 هزار دلار به عنوان 
پیـش پرداخـت واریـز کـرده امـا یکـی از مدیـران باشـگاه پرسـپولیس ایـن خبـر را 
تکذیـب کـرد و گفـت اگـر چنیـن مبلغـی در باشـگاه وجـود داشـت بـرای بـاز شـدن 
پنجـره و پرداخـت جریمـه مالیـات رادوشـوویچ اسـتفاده می شـد. گفتنـی اسـت 
دربـاره مبلـغ قـرارداد اورونـوف هـم اخبـار و شـایعات مختلفی به گوش می رسـد اما 
مدیران این باشگاه تأکید می کنند رقم قرارداد با او بسیار معقول و منطقی است.
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صبـح روز سه شـنبه مجمـع سـالیانه باشـگاه پرسـپولیس 
برگزار شـد و البته مطابق انتظار بدون حاشـیه هم نبود. در 
حالـی کـه گفتـه می شـد شـاید بعـد از ایـن جلسـه درویـش از 
مدیرعاملـی باشـگاه کنـار بـرود امـا صحبتـی از تغییر او نشـد 
امـا ابراهیـم شـکوری و حسـین طباطبایـی بـه جـای حسـین 
خبیـری و پیمـان حـدادی بـه عنـوان دو عضـو جدیـد هیـأت 
مدیـره معرفـی شـدند کـه ایـن هـم مـورد موافقـت سـازمان 
خصوصی سـازی قـرار نگرفـت و ایـن اتفـاق از سـوی ایـن 

سـازمان غیرقانونـی اعـام شـد.
 

 باشگاه هیچ اشاره ای به تغییرات 
هیأت مدیره نکرد

در گـزارش رسـانه رسـمی باشـگاه پرسـپولیس از مجمـع 
سـالانه باشـگاه آمـده: مجمـع عمومـی عـادی سـالیانه 
باشـگاه فرهنگی ورزشـی پرسـپولیس صبح امروز با حضور 
سـید محمد شـروین اسـبقیان و برنـا فیـروزی معاونـان 
قهرمانی و توسعه مدیریت و منابع وزارت ورزش و جوانان، 
محمد صـادق واعظـی معـاون سـازمان خصوصی سـازی، 
اعضـای هیأت مدیـره باشـگاه و رضـا درویـش مدیرعامـل 
باشـگاه پرسـپولیس، مرتضـی فاح مدیـرکل حقوقی وزارت 
ورزش، محمـد آقاگلـی نماینـده فرابـورس و نماینـدگان 

سـهامداران برگـزار شـد.
اسـتماع گـزارش هیأت مدیـره و بـازرس قانونـی، تصویـب 
صورت هـای مالـی سـال )دوره( مالـی منتهـی ۳۱ مهرمـاه 
۱۴۰۲، انتخاب حسابرس و بازرس قانونی، انتخاب روزنامه 
کثیر الانتشـار، تعییـن حـق حضـور اعضـای غیـر موظـف 
هیأت مدیـره، مصوبـات ایـن جلسـه بـود کـه مـورد بررسـی 

قـرار گرفـت.
 

سازمان خصوصی سازی: موضوع تغییر در 
هیأت مدیره در دستور نبود

محمدصادق واعظی درباره مجمع عمومی سالیانه باشگاه 
پرسـپولیس گفـت: در ایـن جلسـه، صورت هـای مالـی ایـن 
شـرکت، پـس از ارائـه گـزارش اقدامـات انجـام شـده توسـط 

مدیرعامـل، بـه تصویـب مجمع رسـید.
نماینـده سـازمان خصوصی سـازی در جلسـه مجمـع ایـن 
شـرکت گفـت: گـزارش حسـابرس و بـازرس قانونـی شـرکت 
پرسـپولیس نیـز در جلسـه مطـرح و مجمـع در ایـن زمینـه 

تکالیفـی جهـت بهبـود عملکـرد شـرکت تعییـن کـرد.
واعظـی در ادامـه گفـت: بـا عنایـت بـه اینکـه موضـوع تغییـر 
در ترکیـب اعضـای هیـأت مدیـره شـرکت در دسـتور مجمـع 
نبـوده، نماینـده سـازمان بـورس با اسـتناد بـه مقررات حاکم 
بـر شـرکت های بورسـی و فرابورسـی، بـا طـرح ایـن موضـوع 

در ایـن جلسـه مخالفـت کـرد.
معاون سازمان خصوصی سازی گفت: با طرح این موضوع 
از سـوی نماینـده سـازمان بـورس، مجمـع نیـز بـه درسـتی 
بـا طـرح موضـوع تغییـر در ترکیـب اعضـای هیـأت مدیـره، 
بـا اسـتناد بـه قوانیـن و مقـررات موضوعـه در ایـن زمینـه 

مخالفـت کـرد.
 

 اسبقیان: حضور شکوری و طباطبایی 
با مطالعه بوده

شروین اسبقیان پس از برگزاری مجمع باشگاه پرسپولیس 
گفت: موضوع بررسـی صورت های مالی باشـگاه بود و قرار 
شـد مـواردی کـه بایـد اصـاح شـود هیـأت مدیـره در اسـرع 
وقت این کار را انجام دهد. در ادامه مشکات مالی باشگاه 
از سـوی مدیرعامـل و هیـأت مدیـره مطـرح شـد و سـازمان 
خصوصی سـازی هـم در ایـن زمینـه کمـک می کنـد. نماینده 
فرابورس و سهامداران نیز حضور داشتند و دغدغه ها خود 
را اعام کردند. قطعاً گزارش این جلسـه به اسـتحضار وزیر 
ورزش می رسد و وزارت ورزش هم در کنار دو باشگاه است 

و حمایت هـای معنـوی و مدیریتـی می کنـد.
معـاون وزیـر ورزش و جوانـان در مـورد تغییـرات در 
هیأت مدیـره گفـت: دو عضـو هیـأت مدیـره یعنـی خبیـری و 
حدادیان اسـتعفا داده بودند و به جای خبیری سیدحسـن 
طباطبایـی رئیـس فدراسـیون کاراتـه آمـد کـه بایـد از ایـن 

فدراسـیون جابه جـا شـود. ابراهیـم شـکوری هـم بـه عنـوان 
یکـی از اعضـا انتخـاب شـد.

وی در مـورد اینکـه در گذشـته و در زمـان حضـور شـکوری 
شـاهد خروج سـتاره ها از تیم بودیم و هواداران از او راضی 
نبودند و آیا انتخاب شکوری با مطالعه بوده یا خیر، گفت: 
قطعاً با مطالعه بوده و آقای شـکوری ورزشـکاری اسـت که 
سـال ها در فوتبال حضور داشـته و در باشـگاه پرسـپولیس 
هـم حضـور داشـته و اگـر مـواردی هـم بـوده وزارت ورزش 
نظارتـش را همیشـه دارد و هـر جـا احسـاس کنـد مشـکلی 

پیـش بیایـد، ورود خواهـد کـرد.
معـاون وزیـر ورزش در مـورد وضعیـت درویـش و مدیریـت 
پرسـپولیس گفت: هیأت مدیره ای که مسـتقر می شـود در 

ایـن بـاره تصمیم گیـری خواهـد کـرد.
او در مورد اینکه گفته می شود نفراتی مانند طاهری با وزیر 
ورزش جلسـه داشـته اسـت، گفـت: مـن بـه عنـوان معـاون 
قهرمانی الان از شما می شنوم و چنین جلساتی نداشتیم. 
تصمیم گیـری در مـورد باشـگاه پرسـپولیس و مدیرعامـل 

باشـگاه توسـط هیـأت مدیـره انجام می شـود.
 

 فیروزی: تغییر هیأت مدیره نیاز
 به مقدمات دارد

برنـا فیـروزی، معـاون مالـی وزارت ورزش و جوانـان در مـورد 
برگـزاری مجمـع باشـگاه پرسـپولیس گفـت: ایـن جلسـه بـا 
حضور اعضا برگزار شـد و پیرامون مسـائل مختلف بحث و 
تبادل نظر شد. گزارش حسابرسان شنیده شد و تذکرهای 
سـازمان فرابـورس هـم گفتـه شـد. مصوبـات هـم بـزودی 

اعـام خواهـد شـد.
وی در خصـوص بدهی هـا و طلب هایـی کـه هنـوز وصـول 
نشـده اسـت، گفت: وضعیت مالی باشـگاه خوب نیسـت. 
اعـداد و ارقـام را اجـازه بدهیـد در مصوبـات اعـام شـود، 
چـون دقیق تـر خواهـد بـود. دوسـتان در تـاش هسـتند کـه 
پرونده هـای حقوقـی را پیگیـری کننـد و برخـی هـم مربـوط 
بـه مدل هـای مالـی و تأمیـن منابـع مالـی بـود کـه بحث هـای 
خوبـی صـورت گرفـت. اعضـای هیـأت مدیـره فعـاً کامـل 
نیسـت و پس از معرفی افراد جدید، هیأت مدیره متمرکز 

خواهـد شـد تـا مـوارد باشـگاه را مـورد بـه مـورد حـل کنـد.
فیـروزی در مـورد تغییـر مدیریـت، گفـت: فعاً بحثی مطرح 

نیسـت. درویش ماندگار اسـت و صحبتی نشـده اسـت.
وی در خصـوص واگـذاری بخـش عمـده سـهام باشـگاه، 
گفـت: سـهام از طریـق خصوصی سـازی انجـام شـده اسـت. 
بحـث تجدیـد ارزیابـی را مطـرح کردیـم. معـاون مالی وزارت 
ورزش و جوانان با اشاره به استعفای ۲ نفر از اعضای هیأت 
مدیـره گفـت: فکـر می کنـم اسـبقیان بـه ایـن سـؤال پاسـخ 

دهـد بهتـر باشـد. فکـر می کنـم بـا اسـتعفای هـر دو نفـر 
موافقت شـده اسـت. آنها اسـتعفا کرده اند اما این روال 
تشـریفاتی دارد. جلسـه با حداقل هایی برگزار می شـود 

و لزومـی بـه حضـور تمـام نفـرات نـدارد.
 

اضافه شدن دو عضو جدید قطعی است
بـا وجـود مصاحبه هـای معاونـان وزارت ورزش 

حاضـر در مجمـع باشـگاه پرسـپولیس 
یـرکل  مد معتمدکیـا  محسـن 

روابـط عمومی و اطاع رسـانی 
وزارت ورزش و جوانان اعام 
کرد: »در پی تصمیم اتخاذ 
فـه شـدن  و اضا شـده 
و  یـی  طبا طبا حسـن 
ابراهیـم شـکوری بـه 
ترکیـب هیـأت مدیـره 
باشگاه پرسپولیس، 
ش  ز ر و ت  ر ا ز و
می کنـد  م  عـا ا
م  نجـا ا میـم  تر
شـده در ترکیـب 

هیـأت مدیـره ایـن 
باشـگاه قطعـی اسـت 

و بـا اضافـه شـدن ایـن دو 
عضـو، تیـم مدیریتـی باشـگاه 
پرسـپولیس کار خـود را ادامـه 

» . هـد می د

رضـا درویـش در نشسـت خبـری پـس از برگـزاری مجمـع عمومـی 
باشـگاه پرسـپولیس، گفت: اگر ببینیم مشـخصات اوسـمار برای 
پرسـپولیس خـوب نبـود، بـرای فصـل جدیـد یـک مربـی بزرگتـر از 

او می آوریـم.
مدیرعامـل باشـگاه پرسـپولیس در ایـن نشسـت بعـد از تبریـک 
اعیاد شـعبانیه شـروع به گزارشـی درباره پرداخت بدهی ها و حل 
پرونده های داخلی و خارجی کرد که طی دو سال اخیر بارها به آن 
شاره کرد. او سپس از هواداران خواست منشأ بروز این مشکات 
را پیگیری کنند و در این باره هم مفصل حرف زد که از اینجا سؤال 

و جواب ها شـروع شـد.
  مدیر مدنظر شما محمدحسن انصاری فرد است و 

هواداران و رسانه ها نیز بارها به او انتقاد کرده اند اما 
در این وضعیت نباید توپ را در زمین رسانه و طرفدار 

انداخت.
 بحـث انتخـاب ایـن مدیـران، یـک طـرف قصـه اسـت امـا بایـد 
مطالبه گـری شـود کـه چـرا حقـوق حقـه ایـن باشـگاه بـه تـاراج رفته 
اسـت؟ پـول اسـتوکس و اوسـاگونا را مـن دادم امـا آیـا نقشـی در 
آوردن آنها داشـته ام؟ یک انتخاب غلط بود که مشـخص نیسـت 
چـه پشـت پرده هایـی داشـت. بایـد بـه یـک نمونـه از ایـن مـوارد 
رسـیدگی می شـد. هـوادار بـه مـن می گویـد ایـن 5 بازیکـن را بیـاور 
امـا آوردن ایـن بازیکنـان، مسـتلزم تأمین هزینه های شـان اسـت. 
مـن امـروز 7۰ میلیـارد بـرای رادو داده ام امـا ۱۰9 میلیـارد تومـان 
از ایـن جهـت طلـب دارم کـه اگـر در مـورد شـرکت های عرضـه 
شـده در بـورس، بدهـکاری جدیـدی افشـا شـود، 
دولـت بایـد ایـن مبلـغ را پرداخـت کنـد. ایـن 
مبلـغ را پرداخـت کـرده ام امـا وزارت ورزش 
و حسـابرس داخلـی آن را تأییـد و سـازمان 
برنامـه و بودجـه نیـز بارگـذاری کرده انـد. اگـر 
ایـن ۱۰9 میلیـارد را امـروز بـه مـن بدهنـد، 
هیـچ چیـز نمی خواهیـم. بهتریـن بازیکـن 
را می آوریـم و بهتریـن امکانـات را 
می گیریـم. ضمـن اینکـه تیم هـای 
یـه پرسـپولیس از نظـر همـه  پا
کارشناسـان در ۱۰-۱5 سـال اخیـر 

چنیـن نتایجـی نگرفته انـد.
 

  ظاهراً این مبلغ باید هزینه 
زیرساخت های باشگاه شود 

نه جذب بازیکن.
 اینگونـه نیسـت. ایـن ۱۰9 
میلیـارد تومـان بدهـی ای 
اسـت کـه افشـا نشـده 
بـود امـا پـس از واگذاری 
باشگاه، عده ای طلبکار 
آمدنـد و اگـر پول شـان 
 ، یـم د ا نمی د ا  ر
بسـته  ن  ب ما حسـا
می شـد. الان دولـت مکلف 
اسـت پـول را بـه ما پرداخت 
خـت  ا پرد ز  هنـو  . کنـد
بدهـد  گـر  ا مـا  ا نکـرده 
آپشـن قراردادهـا، پـول 
قـرارداد بازیکنـان و مبلـغ 
قـرارداد تیم هـای پایـه 
را می دهـم. طفلکـی 
بازیکنان پایه ما ۲۰-۳۰ 
درصـد گرفته انـد. چـه 
زمانـی در پرسـپولیس 
6 هفتـه مانـده بـه پایـان 
رقابت هـا، تیـم نوجوانانـش 
قهرمـان شـد؟ امیـد، جوانـان و 
سـایر تیم هـای مـا نیـز جـزو ۴-۳ تیـم 
اول جـدول هسـتند. چـرا مـن بایـد از 

بازیکنان این تیم ها خجالت بکشم اما پولم به تاراج برود. هوادار 
هم مثل من استرس دارد. مریض شده ام و مانده ام باید چگونه 
پـول مالیـات رادو را بدهـم تـا پنجـره باشـگاه بـاز شـود. مـا بهتریـن 
بازیکنان را در نقل و انتقالات نیم فصل امسـال جذب کردیم اما 
برای ثبت قراردادشان در ابتدا باید مالیات رادو را بدهم. این پول 
را بایـد از کجـا بیـاورم؟ زمانـی بـا 5۰۰ میلیـون، یـک میلیـارد یـا ریش 
گـرو گذاشـتن و رفیق بـازی اعتبـار خـود را می گذاریـد. سـبحانیان 
و رضایـی خیلـی بـا مـا همـکاری می کننـد امـا قانـون اداره مالیـات 
اسـت. آنهـا می گوینـد بـه دلیـل قانونـی بـودن موضـوع، مـن هـم 
مثـل شـما بایـد بـرای جـواب دادن بـه ۴ سـازمان نظارتـی بـروم. اگـر 
می توانسـتیم این مشـکات را حل کنیم، دیگر دغدغه نداشـتیم 

و ۲ بازیکـن دیگـر هـم می گرفتیـم.
بعد از 5 سـال موفق شـدیم تیم را به اردو ببریم. اردوی با کیفیتی 
بـه زعـم بازیکنـان بـود. توفیـق نداشـتم در خدمـت تیـم باشـم ولـی 
اذعـان داشـتند کـه امکانـات خوبـی بـود. همدلـی خوبـی در تیـم 
وجـود داشـت. پـس مـا در حـد وسـع و بیشـتر از آن، همـه کارهـا را 
انجـام می دهیـم تـا لازمـه یـک تیـم خـوب را مهیا کنیـم. امیدواریم 
بـه جایـی برسـیم کـه ماننـد باشـگاه های دیگـر پول هایی کـه داریم 

را چگونـه هزینـه کنیـم نـه اینکـه پـول از کجـا بیاوریـم.
 گل محمدی گفته پس از رفتن او جذب بازیکن و اردوی 

خارجی برای پرسپولیس فراهم شد.
 جـواب ایـن را چـه بدهـم؟ قبـل از اینکـه گل محمـدی بـرود، بـه او 
گفتـم بـا شـرکت طبیعـت قـرارداد بسـتیم و بناسـت اسپانسـر اردو 
شود. یعنی دست روی دست بگذاریم و کاری نکنیم؟ گل محمدی 
کـدام بازیکـن را خواسـت و مـا نگرفتیـم؟ او هـم بازیکنـی خواسـت 
و آزاد بـود، گرفتیـم. البتـه آزاد از ایـن جهـت کـه یـک باشـگاه از مـا 
درخواسـت جـذب بیرانونـد را داشـته باشـد؟ آیـا معقـول اسـت؟ 
مـا ۱۱-۱۰ سـتاره داریـم کـه در حـد تیـم ملـی هسـتند. بازیکنانـی که 
می توانسـتیم گرفتیـم. شـاید بازیکنـان دیگری هـم بودند که الان 
سـتاره تیم هـای خودشـان هسـتند و خـود مـن بـه گل محمـدی 

پیشـنهاد دادم امـا آنهـا را از لحـاظ فنـی قبـول نکـرد.
  آیا اوسمار می تواند رختکن پرسپولیس را کنترل کند؟

 یـک تـا دو جلسـه در محـل تمریـن بـودم. طبـق تعاملـی کـه بیـن او 
و بازیکنـان اسـت یقینـاً می توانـد ایـن کار را انجـام دهـد. هـوادار 
بایـد بدانـد کـه آیـا بـرای مـن کاری داشـت یـک مربـی بیـاورم و یـک 
میلیـون دلار قـرارداد ببنـدم؟ اگـر نتیجـه هـم نمی گرفـت می گفتم 
کار خـود را کـرده ام. خیلی هـا دنبـال شـعار دادن هسـتند. بـرای 
مـن بـد شـد و مـورد هجمـه قـرار گرفتـم امـا نگذاشـتم یـک میلیون 
دلار پـول ایـن باشـگاه بـه تـاراج بـرود. از اکثـر کارشناسـان خـوب 
بی غـرض ایـران پرسـیدم و گفتنـد کـه اگـر بهترین مربـی دنیا را هم 
بیاوریـد، یـک مـاه نیـاز دارد کـه نسـبت بـه تیـم، حریفـان و فوتبـال 

ایـران شـناخت پیـدا کنـد.
  علی دایی گفته این تیم به یک مربی بزرگ نیاز دارد.

 تیـم بـزرگ یقینـاً مربـی بـزرگ می خواهـد امـا یقیـن داریـم اوسـمار 
مربـی بزرگـی اسـت. اگـر ببینیـم مشـخصاتش بـرای پرسـپولیس 
خـوب نبـود، بـرای فصـل جدیـد یـک مربـی بزرگتـر از او می آوریـم.

  علی دایی اعلام کرده باشگاه پرسپولیس ابتدای فصل 
هم با او مذاکره کرده، در شرایطی که در آن زمان با 

گل محمدی قرارداد داشتید.
گل محمدی اول فصل استعفا کرده بود. وقتی او استعفا کرد، باید 
5-۴ گزینـه انتخـاب می کردیـم. گل محمـدی خـودش گفـت تحت 
هیچ شـرایطی نمی آید و حتی به سـفر رفت. ما هم با گزینه هایی 
مثـل دایـی هـم  صحبـت شـده و مشـورت کردیـم. او برخـی مواقـع 
بـه مـا مشـورت می دهـد. سـایر بـزرگان مثـل پرویـن و اسـتیلی هـم 

ایـن کار را انجـام می دهنـد.
  تا کجا پشت اوسمار می ایستید؟

تـا جایـی کـه بدانیـم او بهتریـن تیـم را سـاخته اسـت. گاهـی نتایـج 
دسـت مربـی نیسـت. نـگاه کنیـد در بـازی ایـران و قطـر چنـد تـوپ 
به دروازه نرفت یا به تیر خورد. اگر بازی در خور شأن پرسپولیس 
انجام شود، هیچ مربی ای مثل اوسمار نخواهد بود زیرا یک سال 
و نیم کنار گل محمدی بود و به عنوان نفر دوم کار کرد. خود یحیی 
او را تأیید کرده و گفته نفر دوم پس از من، اوسـمار اسـت. چرا ما 
باید پول اضافه بدهیم تا فقط شوآف کرده و بگوییم می خواهیم 
همیـن جـوری پـول خـرج کنیـم؟ ایـن پـول حیف اسـت و می توانیم 
خـرج زیرسـاخت کنیـم یـا بـه تیم هـای پایـه بدهیـم کـه در اواخـر 

بازی های شـان شـرمنده آنها نشـویم.

برای من بد شد اما نگذاشتم یک میلیون دلار پول 
باشگاه به تاراج برود

درویش: یقین داریم 
اوسمار مربی بزرگی است

درویش ابقا شد، دو عضو تازه در هیأت مدیره پرسپولیس

خصوصی سازی: قانونی نیست، 
ثبتش نمی کنیم!

بازگشت ملی پوشان، 
استقبال از اورونوف 

و معارفه اینسیو
پرسپولیس در حالی عصر دیروز 
تمریـن خـود را برگـزار کـرد کـه 
علیرضا بیرانوند و محمدحسـین 
کنعانـی زادگان پـس از پشـت سـر 
گذاشـتن اسـتراحت بـه جمـع 
فـه  ضا ا د  خـو ی  هم تیمی هـا
شـدند. دو بازیکـن ملی پـوش 
پرسـپولیس پـس از پایـان جـام 
ملت هـای ۲۰۲۳ آسـیا بـا اجـازه 
بیشـتر  ز  و ر چنـد  فنـی  ر  د کا
اسـتراحت کردنـد. ایـن در حالـی 
اسـت کـه مهـدی ترابـی دیگـر 
بازیکـن ملی پـوش پرسـپولیس 
از یکشـنبه گذشـته در تمرینـات 

شـرکت کـرد.
ورونـوف  وسـتون ا همچنیـن ا
یـن  ا رجـی جدیـد  یکـن خا ز با
تیـم و ابوالفضـل بابایـی خریـد 
زمسـتانی سـرخ ها در تمریـن 
حاضـر شـدند تـا مـورد اسـتقبال 
تونـل خوشـامدگویی بازیکنـان 
تیـم قـرار بگیرنـد. اینسـیو مربـی 
خارجـی جدیـد پرسـپولیس کـه 
نشـین ولسـلی ننـکا مربـی  جا
دروازه بان های پرسـپولیس شده 
نیـز بـه بازیکنـان معرفـی شـد.

آخرین اخبار نقل و انتقالاتی 
از زبان درویش

تکذیب مذاکره با 
مظاهری و فخرالدینی

ص  خصـو ر  د یـش  و ر د رضـا 
اینکـه در صـورت جدایـی زاهـدی 
پرسـپولیس در خـط حملـه دچـار 
مشـکل می شـود، گفـت: حتمـاً در 
ایـن صـورت بازیکـن می گیریـم.

درویش در پاسخ به این سؤال که 
تیـم بـه هافبـک دفاعـی نیـاز دارد، 
گفـت: اینهـا مسـائلی اسـت کـه 

سـرمربی تیـم می گویـد.
وی در مـورد اینکـه مدیربرنامـه 
لدینـی در باشـگاه  میـاد فخرا
یـا در لیسـت  حاضـر شـده و آ
اوسـمار اسـت، گفـت: نمی دانـم، 
مـن مطلـع نیسـتم و ندیـدم. تـا 
امـروز مذاکـره ای بـا او و مدیـر 

برنامـه اش نداشـتیم.
کـره بـا  درویـش در مـورد مذا
محمدحسـین اسـامی و رشـید 
مظاهـری گفـت: مذاکـره ای بـا این 

دو نداشـتیم.
وی در مـورد اینکـه آیـا قـرارداد 
جدیـدی بـا سـیدجال حسـینی 
امضـا شـده اسـت؟ گفـت: بلـه 

قـرارداد بسـتیم.
ر  د لیس  پرسـپو مـل  عا یر مد
خصـوص ادعـای اسـتقالی ها 
مبنـی بـر اینکه پیشـنهاد 8۰۰ هزار 
دلاری بـه اورونـوف داده بودنـد 
امـا ایـن بازیکـن قبـول نکـرده و بـه 
پرسـپولیس آمـده اسـت، توضیـح 
داد: بـه اورونـوف بگویند چرا قبول 
نکـرده اسـت. مشـخص اسـت مـا 

چقـدر دادیـم.
درویـش در رابطـه بـا مشـکل 
مالیاتـی رضـا اسـدی گفـت: قـرار 
شد با وکیل او صحبت کنند و طی 

امـروز و فـردا حـل شـود.

با اتوبوس در راه 
اراک

سرخپوشـــان ایـــران بـــرای بـــازی 
بـــا آلومینیـــوم از هفتـــه شـــانزدهم 
امـــروز )چهارشـــنبه( پـــس از انجـــام 
آخریـــن تمریـــن، تهـــران را بـــه 
مقصـــد اراک تـــرک می کننـــد. 
و  د بـــا  لیس  پرســـپو ن  ا و ر کا
دســـتگاه اتوبـــوس بـــه ســـمت 
اراک حرکـــت می کنـــد و پـــس از 
دیـــدار برابـــر نماینـــده ایـــن شـــهر، 
ــام  پنجشـــنبه شـــب و بعـــد از انجـ
بـــازی، بـــه تهـــران بـــاز می گـــردد. 
دیـــدار برگشـــت تیم هـــای فوتبـــال 
ز  لومینیـــوم ا پرســـپولیس و آ
ســـاعت ۱7:۱5 دقیقـــه پنجشـــنبه 
بیســـت و ششـــم بهمـــن مـــاه در 
ورزشـــگاه امـــام خمینـــی )ره( اراک 
ــاز  ــدری آغـ ــژن حیـ ــاوت بیـ ــا قضـ بـ

خواهـــد شـــد.

 zسوژه


